



Afrika Vakfı
Africa Foundation



Afrika ile baęlarımızı yeniden kuruyoruz

We are re-establishing our ties with Africa

Nous restaurons nos liens avec l'Afrique

Başkanın Mesajı

Chair's Message

Message du Président



Afrika ile bağlarımızı yeniden kuruyoruz

Afrika Vakfı, Türkiye ile Afrika arasında tarihi, kültürel, siyasi, sosyal ve ekonomik alanlar başta olmak üzere ilişkilerin ve işbirliğinin gelişimi için çalışmalar yapmak üzere kuruldu. Yüksek lisans ve doktora öğrencilerine sağlanan burslar ve Afrika konulu akademik araştırma destekleri ile Afrika adından söz ettiriyor.

Vakfımızın bugün iki önemli hedefi vardır:

- ▶ Türkiye'de Afrika ülkelerini bilen uzman yetişmesi için akademik çalışmalara ve araştırmalara destek vermek,
- ▶ Türkiye de eğitim görmekte olan Afrikalı öğrencilerin ülkelerine dönüş süreçlerini desteklemek ve karşılıklı işbirliğini güçlendirmek.

Afrika ile ilişkilerin kadim tarihinin farkında, bu coğrafyanın güzellikleri kadar karşı karşıya olduğu kimi zorlukların idrakinde bir sivil toplum kuruluşu olarak Afrika Vakfı, eşitlik, şeffaflık ve yardımlaşma temelinde hizmetler sunma gayretindedir.

Sahip olduğumuz bu vizyon çerçevesinde, Afrika ülkeleri ile her geçen gün ilişkileri daha da güçlendirerek yeni iş birlikleri için heyecan ile çalışıyoruz.

Dr. C. Kani TORUN

Afrika Vakfı Mütevelli Heyeti Başkanı
Büyükelçi, Bursa Milletvekili

EN

We are re-establishing our ties with Africa

Africa Foundation has been established to carry out activities with an objective of improving relationship and cooperation with Turkey and the Continent of Africa, with particular focus on such areas as history, social life, culture, politics, and economy. Africa Foundation is known to provide scholarships to graduate students, including Masters and PhD, as well as academic endeavours.

Africa Foundation currently has two main objectives:

- ▶ Providing support for academic works and research in order to facilitate training experts in Turkey on a given African Country.
- ▶ Assisting African students, after completing their studies in Turkey, with their return and reintegration to Africa and strengthening cooperation based on mutual gains.

As a non profit organization, Africa Foundation strives to provide services based on equality, transparency, and cooperation. Africa Foundation recognizes that Turkey and Africa has had a deep-rooted historical relationship and that the Continent includes not only challenges but also many accomplishments as well as success stories.

Within the framework of this vision, we work with enthusiasm on improving the relationships with the Continent countries and establishing new cooperation opportunities.

Dr. C. Kani TORUN

Africa Foundation Chair of Board of Trustees
Ambassador, Member of Parliament for the City of Bursa

FR

Nous restaurons nos liens avec l'Afrique

La Fondation Africaine a été fondée afin de mener des activités ayant pour but d'améliorer les relations et la coopération entre la Turquie et le continent Africain, en mettant l'accent sur les domaines tels que l'histoire, la vie sociale, la culture, la politique et l'économie. La Fondation Africaine fournit des bourses d'études aux étudiants en Master et en Doctorat. Elle soutient également les activités académiques.

La Fondation Africaine a actuellement deux objectifs principaux:

- ▶ Fournir un soutien aux activités et aux recherches académiques afin de faciliter la formation d'experts sur les pays africains en Turquie.
- ▶ Assister les étudiants après avoir complété leurs études en Turquie à réintégrer et à contribuer au développement de leurs pays d'origine.

En tant qu'organisation à but non lucratif, La Fondation Africaine s'efforce de fournir des services basés sur l'égalité, la transparence et la coopération. Elle reconnaît que la Turquie et l'Afrique ont une relation historique profondément enracinée et que le continent comprend non seulement des défis, mais aussi de nombreuses réalisations ainsi que des réussites.

Dans le cadre de cette vision, nous travaillons avec enthousiasme afin d'améliorer les relations avec les pays du Continent et de créer de nouvelles opportunités de coopération.

Dr. C. Kani TORUN

Président du Conseil Fiduciaires de la Fondation Africaine
Ambassadeur, Député de Bursa



Afrika Vakfı
Africa Foundation

TR

VİZYON VE MİSYON

Afrika Vakfı, 2015 yılında kurulmuş, Afrika ile ilgili araştırma yapmayı hedefleyen Ankara merkezli bir sivil toplum örgütüdür.

Vakfın temel misyonu Türkiye ve Afrika ülkeleri arasındaki siyasi, sosyal, ekonomik, kültürel faaliyetler yürütmek ve işbirlikleri geliştirmektir. 1990'lı yılların sonundan itibaren, hızla artan diplomatik temsilcilik sayısı, Türkiye-Afrika arasındaki farklı noktalara uçuşların rekor sayılara ulaşması, TİKA ve YTB gibi kurumların yürüttükleri kapsamlı faaliyetler ve hükümet-dışı sivil toplum örgütlerinin insani yardım girişimleri kuşkusuz Türkiye-Afrika ilişkilerinde yeni bir milada işaret etmektedir.

Afrika Vakfı'nın temel vizyonu Türkiye-Afrika ilişkilerinde hızla gelişen resmi diplomatik temaslara, taraflar arası ekonomik ilişkilere ve sivil toplum faaliyetlerine paralel olarak Türkiye-Afrika ilişkilerine derinlik kazandıracak girişimlere imza atmaktadır. Bu çerçevede Afrika vakfı, Türkiye'de mukim içerisinde öğrenciler, işadamları ve akademisyenleri barındıran geniş bir Afrikalı kitleye hitap etmeyi hedeflemektedir. Aynı zamanda Afrika Vakfı Afrika kıtası ve Afrika ülkeleri ile ilgili akademik kariyer yapmak isteyen Türk öğrenciler ve kıtayı tanımak isteyen iş adamlarına yönelik destek sunmaya çalışacaktır. Afrika vakfı bu faaliyetleri ile Türkiye ve Afrika ülkelerinin genç ve dinamik nüfuslarına yerel, ulusal ve küresel düzeyde katkı yapmayı ve işbirliği imkanları sunmayı amaçlamaktadır.

EN

MISSION AND VISION

African Foundation is an independent, non-profit, foundation conducting and supporting Africa Continent related research and analysis, established in 2015, based in Ankara, Turkey. The main mission of the foundation is to advance the partnership between Turkey and Africa Continent and to carry out activities in relation to social, economic, political, educational, and cultural knowledge. It is clear that a new era of the relationships between Turkey and Africa has commenced as it can be observed since the late 1990's with the increasing number of diplomatic missions, a record number of flights between various numbers of Turkey and Africa locations, comprehensive activities of Turkish government institutions such as YTB and TIKA, and humanitarian activities of NGO's.

A main vision of Africa Foundation to carry out activities that would support enhancement of the relationship between Turkey and Africa in parallel with rapidly developing formal diplomatic contacts, economic relations, as well as other NGO activities between Turkey and the Continent. Within this framework Africa Foundation aims at addressing a large number of Africans who are residing in Turkey as students, businessmen, and academicians. Furthermore, Africa Foundation will endeavour to support Turkish students and businessmen who are carrying out works in relation to Africa.

A main mission of Africa Foundation is to support and facilitate dynamic and young populations of Turkey and the Continent of Africa at national and international levels as well as to provide them with opportunities of collaborations.

FR

MISSION ET VISION

La Fondation Africaine est une fondation indépendante et sans but lucratif, qui mène des recherches et des analyses liées au continent africain. Elle a été fondée en 2015 à Ankara en Turquie. Sa mission principale est de faire progresser le partenariat entre la Turquie et le continent africain dans les connaissances sociales, économiques, politiques, éducatives et culturelles. Il est clair qu'une nouvelle ère des relations entre la Turquie et l'Afrique a commencé comme on peut le constater depuis la fin des années 1990 avec le nombre croissant de missions diplomatiques, un nombre record de vols entre la Turquie et les pays africains, des activités complètes des institutions gouvernementales turques telles que YTB et TIKA, et les activités humanitaires des ONG.

La vision principale de La Fondation Africaine est de mener des activités qui soutiendraient l'amélioration des relations entre la Turquie et l'Afrique parallèlement aux relations diplomatiques en développement rapide, aux relations économiques, ainsi qu'aux autres activités des ONG entre la Turquie et le continent. Dans ce cadre, la Fondation Africaine vise à s'adresser à un grand nombre d'Africains résidant en Turquie en tant qu'étudiants, hommes d'affaires et universitaires. En outre, elle s'efforcera de soutenir les étudiants turcs et les hommes d'affaires qui réalisent des travaux en relation avec l'Afrique.

La Fondation a l'objectif de soutenir et de favoriser les populations dynamiques et jeunes de la Turquie et du Continent Africain aux niveaux national et international ainsi que de leur offrir des opportunités de collaboration.



Afrika Vakfı
Africa Foundation

TR

İLKELERİMİZ

Afrika Vakfı faaliyetlerinin yürütülmesinde temel ilkeler belirlemiş ve yapacağı faaliyetlerde ilkelere sapmamayı taahhüt eder. Bu çerçevede;

- Afrika Vakfı ayrımcılık yapmaksızın bütün Afrika ülkeleri ile eşitlik ve yardımlaşma temelinde faaliyetler yürütmeyi hedeflemektedir.
- Afrika Vakfı temel insan haklarına ve demokratik ilkelere uygun biçimde farklı aktör ile ilişkiler geliştirmeyi hedeflemektedir.
- Afrika Vakfı bütün çalışmalarını şeffaflık ve hesap verilebilirlik ilkeleri çerçevesinde yürütmektedir.
- Afrika Vakfı tüm faaliyetlerinde yüksek kaliteyi hedeflemektedir.
- Afrika Vakfı, Afrika'ya ve Afrikalılara yönelik bilinç ve duyarlılığı geliştirmek, toplumsal düzeyde farkındalık yaratmayı amaçlanmaktadır.

EN

GUIDING PRINCIPLES

Africa Foundation aims to carry out activities with all Africa Nations in accordance with the principles of equality and mutual cooperation.

- Africa Foundation aims at developing relationships with various actors in accordance to fundamental human rights and democratic principles.
- Africa Foundation carries out all its activities based on the principles of transparency and accountability.
- African Foundation strives for high quality and rigor in all its activities and projects.
- Africa Foundation aims at generating social awareness by improving awareness and sensitivity in relation to Africa and Africans.

FR

PRINCIPES DE BASE

La Fondation Africaine vise à mener des activités avec toutes les nations africaines conformément aux principes d'égalité et de coopération mutuelle.

Elle vise à

- Développer des relations avec divers acteurs en accord avec les droits fondamentaux de l'homme et les principes démocratiques.
- Mener toutes ses activités en fonction des principes de transparence et de responsabilité.
- Atteindre une qualité optimale dans toutes ses activités et ses projets.
- Générer une prise de conscience sociale en améliorant la sensibilisation vis-à-vis de l'Afrique et des Africains.



Afrika Vakfı
Africa Foundation

Faaliyetlerimiz

Activities

Les Activités



TR

Faaliyetlerimiz

Afrika Vakfı vizyon ve misyonu doğrultusunda kısa zamanda pek çok faaliyete imza atmıştır. Bu kapsamda özellikle eğitim ve öğretim hizmetleri vakıf faaliyetleri arasında öncelikli bir yere sahip olmuştur.

- Afrika Vakfında, Afrika konusunda uzman araştırmacılar yetiştirmek amacıyla vakıf bünyesinde faaliyet gösteren Türk ve Afrikalı stajyerler istihdam edilmektedir.
- Afrika Vakfı bünyesinde her hafta farklı bir Afrika ülkesine hasredilen ve bu ülkelerden katılımcıların katıldığı Afrika programları düzenlenmektedir.
- Somali merkezli Heritage Institute ile işbirliği protokolü imzalanmış söz konusu enstitünün hazırladığı raporlar ve ülke tanıtım kitapçıkları Afrika Vakfı internet sitesinde ilgililerin beğenisine sunulmuştur.
- Afrikalı ve Türk öğrencilerin Afrika'da güncel olaylara ilişkin analizleri Afrika vakfı sitesinde ilgililerin bilgisine sunulmaktadır.
- Afrika vakfı bünyesinde Afrika ile ilgili akademik faaliyetler yürütülmekte, bu kapsamda alanında uzman kişilerin katılımıyla sempozyum, konferans ve çalıştaylar düzenlenmektedir.
- Afrika Vakfı tarafından Türkiye'de yüksek lisans ve doktora yapan Afrikalı öğrencilere burs sağlanmaktadır.
- Türkiye'de eğitim alan Afrikalı öğrencilerin sorunlarının dinlenilmesine yönelik kent buluşmaları gerçekleştirilmektedir. Bu buluşmaların ilki 2017 yılında Konya'da icra edilmiştir.
- 2017 Ağustos ayında gerçekleştirilen 5 gün süren Afrika yaz kampında yaklaşık 50'ye yakın Afrikalı ve Türk öğrenci bir araya getirilmiş, kamp süresince eğitim, öğretim ve kültür faaliyetlerinin icrası gerçekleştirilmiştir.

EN

Activities

Africa Foundation has carried out many activities based on the aforementioned vision and mission. Educational and training activities have been priority for Africa Foundation. Within this framework at Africa Foundation;

- Turkish and African interns in order to train experts in Africa related topics.
- Organize presentation programs on introducing different Africa Country to the participants once a week.
- Signed a partnership MOU with Heritage Institute, Somalia based think-tank, and published the said institute's reports on our website.
- Provided interested individuals with Turkish and African students analysis and reports on current affairs in Africa.
- Carried out academic research and works and organized related conferences, seminars, and workshops with the assistance of experts.
- Provided graduate students with bursaries who carry out Africa related studies.
- Organized meeting with African students on Turkish scholarship where they can articulate their concerns and experiences. The first of such meeting was held in Konya in 2017.
- Organized a five-day summer camp in Bursa where approximately 50 Turkish and African students participated. During the camp, the students participated educational, cultural, and training activities.

FR

Les Activités

La Fondation Africaine a réalisé de nombreuses activités basées sur la vision et la mission mentionnées. Les activités d'éducation et de formation ont été prioritaires pour la Fondation. Dans ce cadre elle vise à;

- Embaucher des stagiaires turcs et africains pour former des experts en Afrique liés à des sujets.
- Organiser des programmes de présentation hebdomadaire sur les différents pays Africains aux participants.
- Signer un protocole d'entente et de partenariat avec Heritage Institute, un think-tank Somalien et publier les rapports de l'institut sur notre site.
- Fournir aux personnes intéressées des analyses d'étudiants turcs et africains et des rapports sur l'actualité en Afrique.
- Réaliser des recherches et travaux universitaires, organiser des conférences, des séminaires ainsi que des ateliers avec la participation d'expert.
- Fournir des bourses aux étudiants qui effectuent des études liées à l'Afrique.
- Organiser des rencontres avec des étudiants africains où ils peuvent articuler leurs préoccupations et leurs expériences. La première édition d'une telle réunion s'est tenu à Konya en 2017.
- Organiser un camp d'été de cinq jours. Une première édition s'est tenue à Bursa à laquelle ont participé environ une cinquantaine d'étudiants turcs et africains. Durant ce camp, les élèves ont participé à des activités éducatives, culturelles et de formation.



Afrika Vakfı
Africa Foundation

Gelecekteki Projeler

Upcoming Projects

Projets A Venir

Afrika Vakfı yakın gelecekte imza atacağı projelerle Türkiye-Afrika ilişkilerinin güçlendirilmesine yönelik daha güçlü adımlar atılmasını ve ilişkilerin güçlenmesini hedeflemektedir. Bunlardan bazıları:



ÇALIŞTAYLAR WORKSHOPS ATELIERS

Afrika Vakfı, Doğu, Batı ve Orta Afrika'da önemli araştırma merkezleri ve sivil toplum kuruluşları ile ikili anlaşmalar yapılmasını planlamaktadır. Söz konusu anlaşmalar çerçevesinde ortak konferans ve çalıştay programları düzenlenecek, Türk ve Afrikalı akademisyenlerin mobilizasyonu sağlanarak karşılıklı değişim programları yürürlüğe konulacaktır.

Africa Foundation is planning to cooperate and sign agreements with more NGO and think-tanks in the Continent of Africa. Within this framework, conferences and workshops will be organized with other NGO's, and exchange of academicians between Turkey and Africa will be facilitated.

La Fondation Africaine vise à coopérer et à signer des accords avec plusieurs ONG et Think-Tanks sur le continent africain. Dans ce cadre, des conférences et des ateliers seront organisés avec d'autres ONG, et les échanges d'académiciens entre la Turquie et l'Afrique seront facilités.



Africa Foundation aims at enhancing the relationships between Turkey and Africa by way of following short term projects:

La Fondation Africaine vise à renforcer les relations entre la Turquie et l'Afrique par le biais de projets à court terme:



OKUMA PROGRAMLARI READINGS LECTURES

Afrika Vakfı bünyesinde Türk Üniversitelerinde eğitim alan ve Afrika çalışmalarına ilgi duyan lisans ve yüksek lisans öğrencileriyle Afrika okumaları adı altında haftalık okuma programları düzenlenecektir. Bu çerçevede tesis edilmiş bir kitap listesi takip edilmeye çalışılacaktır. Afrika'da kültür, siyaset ve ekonomiye ilişkin geniş bir külliyat söz konusu haftalık programlarda öğrencilerin katılımı ile tedris edilecektir.

Africa Foundation, in partnership with T.C. Presidency YTB, will carry out academic research with African students in Turkey on Turkish scholarship. This descriptive research will include one on one interview and literature review in order to analyze the students school and social lives in Turkey and will inform the policy makers on the subject.

La Fondation Africaine, en partenariat avec Présidence des Turcs à l'étranger et les Communautés Apparentées (YTB), mènera des recherches universitaires avec des étudiants africains en Turquie. Cette recherche descriptive comprendra une entrevue ainsi qu'une revue de littérature afin d'analyser la vie scolaire et sociale des élèves en Turquie et informera les décideurs sur le sujet.



ARAŞTIRMA STUDIES ÉTUDES

Afrika Vakfı, YTB ile ortaklaşa yürüteceği profil çalışması ile Türkiye'de lisans ve yüksek lisans eğitimi alan Afrikalı öğrencilerle yüz yüze görüşmeler gerçekleştirecektir. Bu görüşmeler vasıtasıyla Türkiye'de eğitim alan Afrikalı öğrencilerin okul ve sosyal hayatlarına ilişkin kapsamlı bir arşiv oluşturulacaktır.

At Africa Foundation weekly reading workshops will be organized where undergraduate and graduate students at Turkish Universities who are interested in Africa related topics will participate. The weekly topics will include a wide range of interests in relation to Africa such as culture, politics, and economy.

À la Fondation Africaine, des ateliers hebdomadaires de lecture seront organisés à l'intention des étudiants de premier cycle et des cycles supérieurs des universités turques qui s'intéressent aux thèmes liés à l'Afrique. Les sujets hebdomadaires comprendront un large éventail d'intérêts sur l'Afrique tels que la culture, la politique et l'économie.





İŞBİRLİĞİ YAPILAN KURULUŞLAR / PARTNER INSTITUTIONS / INSTITUTIONS PARTENAIRES



TKA



T.C. BAŞBAKANLIK
YURTDIŞI
TÜRKLER
VE AKRABA TOPLULUKLARI BAŞKANLIĞI



YEŞİLAY



City University



Afrika Vakfı
Africa Foundation

www.afrikavakfi.org

Yukarı Öveçler Mah. 1286. Sok.
No:1/4 PK: 06460 Çankaya
Ankara / Türkiye
Tel: +90 312 473 56 87
info@afrikavakfi.org